
 

SPF Vikbolandet 

Styrelsemöte 2020-03-04 Protokoll nr 03 

Plats: Östra Husby Bygdegård 

 

 

Närvarande: Magnus Arnoldson, Lars Andersson, Gunilla Nensén-

Johansson, Paul Finér, Agneta Carlberg, Kristina Kufver 

Jakobsson, P-O Nyholm och Ove Brusman 

Frånvarande: -  

 

 

§ 1 Mötet öppnas 

Ordförande Magnus Arnoldson hälsade nya och gamla 

styrelsemedlemmar välkomna och förklarade mötet öppnat.  

 

§ 2 Godkännande av dagordning 

Dagordningen fastställdes.  

 

§ 3 Föregående protokoll. 

 Protokollet från 2020-02-05 samt 2020-02-19 (konstitution) godkändes 

och lades till handlingarna. Kopia på årsmötesprotokollet 2020-02-19 till 

distriktet överlämnades till kassör. 

   

§ 4 Val av protokolljusterare  

 Till protokolljusterare valdes P-O Nyholm.  

 

§ 5 Medlemsläget 

 Antal medlemmar pendlar kring 398. Nyanmälda har betalat och några har 

hoppat av.  

   

§ 6 Ekonomi  

 Ekonomin ligger just nu på plus men ännu har inte fakturan på cirka 

10000 kr på förtäringen under årsmötet kommit.  

 

Kommunen har bidragit med 11360 kr som baseras på en fast summa plus 

ett belopp för varje medlem. Från förbundet har ännu inga pengar 

utbetalats och inte heller bidraget från Vuxenskolan. 

 

Glädjande nog kommer vi att få 5000 kr i ersättning för arbetet med 

parkeringen under Wikbomarken i sommar. 



 

En del medlemmar betalar fortfarande medlemsavgiften till vårt konto i 

stället för direkt till förbundet vilket orsakar extra arbete för kassören.  

  

§ 7 Uppgifter till P-O Nyholm och Ove Brusman  

En trafikinformator behövs och även någon som hjälper till att planera för 

kortare utflykter i omgivningen.  Samåkning och rollatorvänligt måste det 

vara och helst ska bara en aktivitet åt gången presenteras på 

månadsmötena. 

 

§ 8  Tankar om födelsedagskort och blommor till medlemmar 

 Nuvarande uppvaktningsansvarig kvarstår ett år och vi behöver tänka på 

ersättare. Gunilla redogjorde för hur det fungerar idag med födelsedagar 

som slutar på 0 och 5. 20 buketter under förra året kostade 4000 kr. 

 

Ove Brusman tackade för blommorna han fick i samband med sin 

högtidsdag. 

 

§ 9 Månadsmötesdagar för 2021 

 Bygdegården måste bokas snarast så att inte lokalen blir upptagen.  

Magnus hade gjort ett förslag som reviderades till 20/1, 17/2, 17/3, 21/4, 

19/5, 22/9, 20/10, 17/11 samt 8/12. Förslaget ska tänkas över till nästa 

gång då beslut ska fattas. Två veckor före hålls styrelsemöten. 

 

§ 10 Resor  

 Resorna i juni har inte väckt större intresse. Agneta påminner under nästa 

möte. Det är mer populärt med dagsutflykter med mat och guidning. 

 

§ 11 Kurser 

Inbjudan till en kurs om medlemsregistret har kommit men den har redan 

Lars Andersson gått. Det är problem med att vissa medlemmar plockas 

bort ur registret från centralt håll trots att de betalt avgift och ska kvarstå. 

Kassören får inga svar på sina kontaktförsök. 

 

Som kurs för medlemmar nämndes att studiecirklar i Sveriges geografi 

skulle kunna vara något. 

 

Till distriktsstämman 1 april har nu den femte deltagaren utsetts. Det blir 

Birgitta Bergman. De övriga fyra valdes på årsmötet. 

 

§ 12 Avslutning och nästa möte 
 Ordföranden Magnus Arnoldson tackade de närvarande för visat intresse 



och förklarade mötet avslutat. 

 

Nästa styrelsemöte äger rum onsdagen den 8 april 2020, kl. 13.00  i 

Östra Husby Bygdegård. 

 

Vid protokollet: ___________________  

 Kristina Kufver Jakobsson 

 

Justerat:______________________ ________________________ 

 Magnus Arnoldson Per-Olof Nyholm 


